

JAZZ AM RHEIN

1967-1968

Rare live sessions from original tapes!



RECORDED

live in Cologne, West Germany, September 16/17, 1967

- CD 1 (73 min.): **Klaus Doldinger Quartet | Kurt Edelhagen All Star Band**
- CD 2 (68 min.): **Dusko Gojkovich International Quintet | Manfred Schoof Quintet**
- CD 3 (75 min.): **Ingrid Hoffmann Big Band | Jimmy Deuchar Studio All Stars | Horst Gmeinwieser Quartet | Ted Curson Quartet | Kenny Clarke - Francy Boland Sextet**

RECORDED

live in Cologne, West Germany, August 30/Sept. 1, 1968

- CD 4 (69 min.): **Peter Trunk Sextet | Kenny Clarke - Francy Boland Sextet | Hank Mobley - Johnny Griffin Quintet**
- CD 5 (78 min.): **Jon Hendricks - Johnny Griffin Group | Slide Hampton - Ake Persson Quintet | George Gruntz Trio**
- CD 6 (72 min.): **Maynard Ferguson Big Band | Joachim Kühn Trio**

*It was the summer of love in 1967, and more than 12 000 people found their way into the Rheinpark in Cologne - situated opposite the majestic cathedral and right at the bank of the Rhine river - for the first German open air jazz festival. Featured on those two sunny days in September were three big bands - including ace musicians like Jiggs Whigham, Dusko Gojkovic, Manfred Schoof and Volker Kriegel - and the Kenny Clarke - Francy Boland Sextet. When the festival was revived the following year, visitors experienced the exciting sounds of the Maynard Ferguson Big Band, the Joachim Kühn Trio and the bands of Peter Trunk, Hank Mobley and George Gruntz, among many others. **These recordings were remastered from the original tapes and are accompanied by a lavish 20-page booklet with pictures, credits and notes in German and English.***

*Im Hippie-Sommer 1967 trafen sich mehr als 12 000 Jazzfans bei "Jazz am Rhein", dem ersten deutschen Jazzfestival im Freien, direkt am Rhein, sozusagen im Schatten des Doms. An zwei Septembertagen erlebten die Besucher drei Bigbands - mit Spitzenmusikern wie Jiggs Whigham, Dusko Gojkovich, Manfred Schoof und Volker Kriegel - und das Kenny Clarke - Francy Boland Sextett. Im Jahr darauf konnte man sich auf die spannende Musik der Maynard Ferguson Big Band freuen, sowie Auftritte von (unter anderem) Joachim Kühn, Peter Trunk, Hank Mobley und George Gruntz mit ihren Ensembles erleben. **Die Aufnahmen wurden von den Originalbändern gemastert und werden von einem prächtigen 20-seitigen Booklet begleitet, das Bilder, Besetzungsangaben und Begleittexte in Deutsch und Englisch enthält.***



Box Set (27 x 27 x 2 cm)

6 CDs | 20-page booklet

CDBE 626267 (FI)



4 251160 262623